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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
Ing. Soták: 
Ako poslanec Košického samosprávneho kraja ste určite informovaný pán primátor, že 
predseda KSK udeľuje každoročne cenu KSK, resp. cenu predsedu KSK, resp. plaketu 
predsedu KSK. Každoročne je to myslím v decembri nejak na slávnostnom vyhlásení a je to 
na podnet miest, tohto roku je ukončenie prihlášok 30. septembra 2015. Zaujíma ma, či sa 
mesto zaoberalo alebo vedenie mesta týmto, či máme nejakú osobnosť, či sme niekoho 
navrhli alebo sme to nejak nepostihli, že to také niečo existuje, resp. nemáme nijakú osobnosť 
tohto roku. Ďakujem. 
 
PhDr. Čižmár: 
Máte návrh pán poslanec? 
 
Ing. Soták: 
Nemám osobne, len ma zaujíma, či mesto to registrovalo a či nemá mesto alebo nepodalo. 
Zvyklo sa to prejednávať  na mestskom zastupiteľstve a keďže hovorím 30. septembra je 
termín uzatvorenia, čiže bral som to ako dnes, sme tu v septembri, či mesto dáva nejakú 
žiadosť alebo nedáva. Ak nie, stačí povedať nie a mne to stačí. 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, v tomto roku nebola podaná, nebol podaný návrh.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 
 


